
Schriftelijke vraag    Gesteld door: 

Roosendaalse lijst
Datum 27 november 2019
Onderwerp Schade kunstgrasveld DVO’60
Portefeuillehouder Wethouder M.A.C.M.J. (René) van 

Ginderen
Overige betrokken 
portefeuillehouder(s)

De fractie heeft de volgende vragen:

Donderdag 28 november a.s. wordt het Raadsvoorstel “Herstel kunstgrasveld op sportpark Hulsdonk” 
behandeld in de raadsvergadering. Wij prijzen uw snelheid van handelen in deze, waarvoor onze 
oprechte complimenten. Zowel voetbalvereniging DVO’60 als RBC, en al haar spelers/speelsters, zijn 
namelijk zwaar gedupeerd door het verloren zijn gegaan van dit veld. Beide clubs kunnen in feite niet 
zonder. Uiteraard zullen wij dan ook, mede in het belang van sportminnend Roosendaal, dit 
raadsvoorstel ten volle steunen.

Los van onze steun hebben we nog wel enkele vragen aan de portefeuillehouder:

1.      U vraagt de raad om een krediet van € 300.000 te voteren voor het herstel. De boekwaarde het 
de verbrande veld, dat ongeveer één jaar oud is, bedraagt volgens u € 194.000. Waardoor wordt het 
grote verschil in deze bedragen verklaard?

2.      Denkt u de schade nog te kunnen verhalen bij de daders en zo ja, loopt er nog een onderzoek? 
Zo nee, waarom niet?

3.      Navraag leert dat u niet verzekerd bent voor deze schade? Klopt dit en zo ja, wat is de reden 
daarvan?

4.      Gaat u maatregelen treffen om herhaling van dit soort extreem vandalisme te voorkomen en zo 
ja, hoe, welke en wanneer? Gaat u hierbij ook andere verenigingen betrekken? Graag uw toelichting.

Namens de fractie van Roosendaalse lijst, 

Eric de Regt en Peter Raijmaekers



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Het verschil wordt veroorzaakt doordat er meer en andere werkzaamheden nodig zijn dan in de 
vorige situatie. Denk daarbij aan het verwijderen en met name ook het storten van het 
verbrande kunstgras. Daarnaast is de prijs van de kunstgrasmat wat hoger ten opzichte van de 
inschrijving bij de aanbesteding voor de drie kunstgrasvelden, begin 2018.

2. Er is aangifte gedaan bij de politie en die heeft de zaak nog in onderzoek, lopende het 
onderzoek doen we liever geen uitspraken. 

3. Dat klopt. Om kunstgrasvelden tegen vandalisme te kunnen verzekeren moeten de velden 
voldoende zijn afgesloten. Dat is in de huidige situatie niet het geval. Sportpark Hulsdonk is 
langs verschillende ingangen in de praktijk vaak vrij toegankelijk. Andere overwegingen waren 
dat de maximale herstelkosten bij een incident materieel te overzien zijn voor de gemeente.

4. Wij gaan hierover verder in gesprek met de verenigingen.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

M.A.C.M.J. van Ginderen


